
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for Grøn Trepart

Dato: 30. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1249
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeriet vælger at medtage scenarie 2 og 3, når de 
er baseret på ældre data, hvorimod scenarie 1 er lavet ud fra det nyeste vidensgrundlag, 
samt er eksperternes foretrukne valg? Jf. artiklen »Regeringen fremlægger tre veje til et 
sundt havmiljø – selv om forskere siger, der kun findes én«, bragt i Information den 25. 
september 2024

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sascha Faxe (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sascha.faxe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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